
Møde den:  26. januar 2021 
Lokale: TEAMS 
Tidspunkt: 14.00-16.00 
 
Board of Studies of Natural Sciences 
 
Medlemmer:  
Michael Etzerodt 
Birgit Olesen 
Steen Thorbjørnsen 
Marianne Graves Petersen 
Thomas Ulrich 
Frans Mulder 
Hans Brüner Dein  
Maja Lermark Schøn 
Julie Troldtoft Holm 
Jesper Kjersgaard Friis 
Malthe Kjær Bendtsen 
Anna Kathrine Jensen Skov 
 

Referat af 
Konstituerende 
møde 
BSNS 
 
 

 
Fraværende: Birgit Olesen, Steen Thorbjørnsen, Julie Troldtoft Holm 
Fra studieadministrationen: Asger Steen Boisen, Bente Mattsson (referent) 
Fra studieledelsen: Prodekan Kristine Kilså 
Fra studievejledningen: Lasse Desdorf 
 
Dagsorden 
 
1. Godkendelse af dagsorden 
2. Orientering om studienævnets arbejde v. Mads Faurschou Knudsen (bilag 2021-1: 
Standardforretningsorden) 
3. Valg af formand og stedfortræder 
4. Valg af næstformand 
5. Delegation (Bilag 2021-2) 
6. Mødeplan (Bilag 2021-3) 
7. Eventuelt 
 
  



Ad. 1. Godkendelse af dagsorden 
Dagsordenen blev godkendt 
 
Ad.2. Orientering om studienævnets arbejde. 
Den afgående formand Mads Faurschou Knudsen orienterede om studienævnets arbejde og 
studienævnets placering i forhold til råd og udvalg, samt om den gældende forretningsorden. 
 
Ad.3. Valg af formand og stedfortræder 
Michael Etzerodt stillede op som formand for det næste 1.5 år. Michael Etzerodt blev valgt. 
Valg af stedfortræder blev udsat til næste møde 
 
Ad. 4. Valg af næstformand 
Malthe Kjær Bendtsen blev valgt som næstformand 
 
Ad. 5. Delegation 
BM gennemgik baggrunden for delegationsskrivelsen, som blev godkendt. 
 
Ad.6. Mødeplan 
Der blev orienteret om mødeplanen. 
 
Ad.7. Eventuelt 
Kristine Kilså forklarede, at der endnu ikke var stillet forslag om en studieleder, hvorfor hun indtil 
videre er konstitueret studieleder. 
Hun efterspurgte konkrete forslag til personer, som kunne overvejes til posten. Hun deltager fortsat 
gerne i studienævnet, som hun også gerne ser tage sager op.  
ME foreslog, at man fremsendte forslag til emneområder, samt evt. forventninger til en kommende 
studieleder. 
ME takkede afslutningsvis MFK for indsatsen som formand for studienævnet gennem flere 
valgperioder. 
 
 


